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Onderwerp: Situatie                pachtgronden Bodegraven-Noord 

Geacht heer Rijkaart,

melkveebedrijf in de Meije in de polder

Bodegraven-Noord.

Momenteel zitten wij in een lastig parket met betrekking tot pachtgrond van de Provincie Zuid

Holland.

In de bijlage sturen wij u een brief toe waarin wij onze situatie uitleggen. 

Wij hopen dat u deze brief wilt lezen.

In afwachting van uw reactie. 

Met vriendelijke groet,

 

Bijlage bij de mail van 21-10-2024

--------------------------------------------

 



Geachte heer Rijkaart,

 

Wij hebben elkaar op verschillende momenten al mogen ontmoeten, waarvan tweemaal bij ons thuis

op het erf op uitnodiging van Boeren met Perspectief. 

Ons bedrijf is gevestigd aan de Meije      we hebben een modern melkveebedrijf op een areaal van

30ha eigendom en ruim 25ha pachtgrond van de Provincie Zuid-Holland. Deze gronden pachten wij al

ruim 20 jaar. Sinds 2022 hebben wij de JOZ Nkraker staan.

Er zijn in het verleden de afgelopen 30/40 jaar verschillende pogingen van onze kant geweest om een

kavelruil op te starten en gronden aan te willen kopen, ook van stoppende collega’s, maar elke keer

wist de Provincie Zuid Holland deze gronden te bemachtigen tot onze grote ergernis. Recent hebben

wij nog een verzoek gedaan om een strookje grond naast onze stal te kunnen kopen i.v.m. een betere

ontsluiting van ons bedrijf, dit is weer afgewezen.

De ruim 25ha pachtland van de Provincie Zuid Holland zijn stukken die tussen en naast ons huiskavel

liggen. Ze maken deel uit van 70ha grond  van de provincie en die verpacht ze aan andere collega

boeren.

Deze gronden zijn de afgelopen jaren bestempeld tot compensatiegrond voor de pachters van

Natuurmonumenten die delen van hun pachtgrond verliezen door de plannen voor afplaggen aan de

Kade Bodegraven Noord.

In het voorjaar van 2023 zijn de betreffende pachters van deze NNN gronden opgeroepen voor een

bijeenkomst om over de verdeling van deze compensatiegronden te praten. Wij zijn via een buurman

op de hoogte gesteld over deze bijeenkomst, omdat wij niet uitgenodigd waren en wij toevallig net

geen NNN pachters te zijn in Bodegraven Noord. Ik ben naar deze bijeenkomst geweest en kreeg daar

te horen dat ze geen rekening met ons bedrijf hoeven te houden en er geen compensatie grond voor

ons is weg gelegd  omdat wij geen grond van natuurmonumenten pachten in Bodegraven Noord. Ik

heb toen de sprekers uitgenodigd om bij mij langs te komen op de boerderij om de situatie te

spreken. Na een aantal weken is dit ook gebeurd.

Na verschillenden gesprekken met alle pachters en uiteindelijk ook ons zijn de gronden verdeeld. Wij

mogen 18 hectare blijven pachten van de ruim 25, dankzij onze collega boeren die op de hoogte zijn

van ons verleden en ons dit gunnen.

Vorige week kregen wij de uiteindelijke verdeling en voorlopige contracten te zien via de heer E. van

Wijk van stichting kavelruil Zuid Holland. Hierin zagen wij dat er in de 70 ha pachtgronden één perceel

van 5,18 ha is met een zwaarder beheer en mest plaatsingsruimte beperkingen. En laat nou net dat

ene perceel door ons gepacht worden. Ostewel, wij worden hier dubbel benadeeld. Ten eerste door

pachtgronden te moeten inleveren, ten tweede door een zwaarder beheer opgelegd te krijgen die

alle andere pachters niet krijgen.

hier ook volledig voor ingezet hij vond dit ook niet kunnen. dat dit niet eerlijk is en een benadeling is

voor ons bedrijf, maar keer op keer krijgen we te horen dat we het er mee moeten doen, dat we

wisten dat er beperking op deze grond lag en dat we blij moeten zijn dát we gronden toegewezen

hebben gekregen. Zelfs nadat wij vanaf het begin hebben aangegeven dat de beperking er af moest

en we hier ook toezegging op hebben gehad via de mail, dat alle pachters dezelfde regeling krijgen.



Afgelopen week kregen wij een mail dat we moeten tekenen voor de herverdeling van de

pachtgronden.

en de afspraken bijgewoond die gemaakt zijn voor gebiedsinrichting Bodegraven Noord. Hij vertelde

mij dat dit niet de afspraak is en alle pachters in de beheersmaatregelen gelijk behandeld moeten

worden.

Onze laatste toevlucht is om u aan te schrijven.

Wij zouden heel graag zien dat er redelijkheid ontstaat in de verdeling en gebruik van de gronden van

Provincie Zuid Holland en dat de beheers beperking vervalt op de ruim 5 hectare pachtgrond. Wij

willen ons bedrijf graag extensiever maken, maar zitten ingesloten tussen de gronden van Provincie

Zuid Holland. Nu komt er pacht aan van een duur van twee keer 3 jaar. Al die tijd blijst er

onduidelijkheid over onze situatie en over 6 jaar kunnen we weer ons handje ophouden, in de hoop

dat alle afspraken uit het verleden nog niet vergeten zijn.

Overigens wil ik u graag uitnodigen om eens langs te komen om ons verhaal aan te horen hoe het

allemaal zo heest kunnen gebeuren. Het is te veel om u nu mee lastig te vallen. 

Deze brief stuur ik ook naar Henk van der Smit, fractievoorzitter SGP Bodegraven-Reeuwijk. Hij heest

ook in de kleine commissie gezeten en is op de hoogte van alle afspraken die toen gemaakt zijn.

 

Met vriendelijke groet,

 

 

 

 

  


